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ביותר  היה ללא ספק אחד הכנסים המוצלחים   ”2011 כנס “חשמל 
והמאלפות,  המקצועיות  ההרצאות   - המובנים  מכל  כה  עד  שידענו 
התערוכה שהייתה ברמה בין-לאומית גבוהה, וכמובן, הפן החברתי. 

היריבים הגדולים ביותר, הנאבקים ברוב ימות השנה, 
לה.  פרחה  והחברות  למקצוע,  כעמיתים  לכאן  הגיעו 
החשמל  מהנדסי  בקרב  היפים  הרגעים  היו  אלה 

והאלקטרוניקה בארץ.
של  והמקצועית  הגבוהה  ברמה  נכבד  חלק 
ההרצאות בכנס קשורה קשר אמיץ לאורחים הרבים 
שהגיעו מכל קצווי תבל, כדי להשתתף בכנס בישראל. 
שונות  חברות  כנציגי  לכאן  באו  לא  אלה  אורחים 
אלא  אחרים,  או  כאלה  אינטרסים  בגלל  לא  וגם 
הודות להערכה הרבה שלה זוכה המערכת בישראל, 

ביותר  הגבוהה  הטכנולוגית  וברמה  למקצועית  בצדק,  הנחשבת, 
ורבים מבקשים לשמור ולפתח את הקשר עם התאגדות מהנדסי 

חשמל ואלקטרוניקה בישראל.
בתערוכה  הציגו  ובעולם,  בארץ  מובילות  חברות  מ-50  יותר 
שליוותה את הכנס, כאשר כמה מהחברות הגדולות התמקמו ב-2 או 3 
דוכנים. עובדה זו מצביעה על העוצמה שצברה התערוכה בכנס “חשמל 

2011”, שהייתה בהחלט ברמה בינלאומית מרשימה.
האנושי  הגורם  כאן,  גם  כך  בחיינו,  תחום  ובכל  נושא  בכל  כמו 
לא  בהתאגדות,  חברים  של  קבוצה  להצלחה.  המפתח  למעשה  היה 
רק שהשקיעו שעות רבות להכנת הכנס, דאגו לכל פרט, לכל הרצאה, 
להקמת התערוכה, לקשר הבינלאומי והכל בהתנדבות מלאה, גם שילמו 

עבור ההשתתפות בכנס, כמו כל אחד מהאורחים. 
נושא ההרצאות בכנס חייב תשומת לב מיוחדת. ראשית, כדי להכין 
מערכת הרצאות מאוזנת, לא יותר מידי ולא פחות מדי, היה צורך לשים 
לב לסדר ההרצאות ולנסות, עד כמה שניתן, שההרצאות המקבילות 

יהיו בתחומים שונים.
רצינו רמה גבוהה של הרצאות, אך גם למגוון רחב יותר של אנשים. 
היו לנו מרצים לא מעטים מחו”ל וגם בנקודה זו היו חששות עד לרגע 

האחרון. ביטולים לא צפויים המחייבים מציאת מרצה מחליף, ולפתע, 
המבטל חוזר בו ומודיע שהוא בכל זאת מגיע. עסקנו בכל הנושאים 

האלה ברגישות ובמיומנות.
קבענו  ראשית,  מורכב.  די  הוא  הכנס  שיווק  גם 
לעצמנו צפי משתתפים, ועל פי התחזית הזאת, שריינו 
חדרי מלון. מצד אחד לא רצינו לשריין יותר מדי, כדי 
מדי  מעט  לא  ומנגד,  הביטולים  בעת  להיקנס  שלא 
חדרי  להשיג  קשה  לנו  יהיה  האחרון  שברגע  מכיוון 
מלון במחירים המוזלים שקבענו מראש. תוכנית הכנס 
הייתה מגוונת ועשירה ביותר. החל בתחנות כוח ומתח 
מתחדשת  אנרגיה  בהמשך  חזק,  זרם  ומערכות  עליון 
)שזכתה לביטוי נאה בכנס(, מערכות הבקרה וההגנה, 
מערכות מחשוב, דאטה סנטר ומערכות תאורה. למעשה 
החשמל  לאיכויות  החשמל,  ענף  תחומי  לכל  ורחב  הולם  ביטוי  נתנו 

ולתחזוקת המערכות.
היו בכנס דיונים מקצועיים מרתקים בנושאים שונים ומגוונים. אך 
לא בכל מה שרצינו. כך למשל, בחינוך הטכנולוגי לא עסקנו כמעט וזה 

חבל. אין לי ספק שיש לעסוק בכך הרבה יותר בכנסים הבאים.
במסגרת הכנס הענקנו מלגות לסטודנטים צעירים. גם בנושא זה 
עלינו לחשוב על מענקי לימוד בכל שנות לימודי ההנדסה שלהם, כדי 

לעודד את הרצון ואת היכולת ללמוד הנדסת חשמל ואלקטרוניקה.
עלינו לעשות יותר על מנת להביא יותר סטודנטים לכנסים, כאלה 
שטרם החליטו באיזה מסלול לבחור, אלקטרוניקה או זרם חזק, כדי 
חשמל  בהנדסת  לבחור  להם  ולסייע  הנושאים,  את  ויכירו  שירגישו 

ואנרגיה.
לכל  במלאכה,  לכל אלה שעשו  להודות  הנאות  אולי המקום  זה 
המשתתפים בכנס, לכל החברות שהביאו את האורחים מחו”ל וכמובן, 

לאורחים שהגיעו אלינו מכל העולם.
לסיום, אני מבקש להעביר לחברנו יובל מרגוליס, יו”ר הכנס הבא 
- “חשמל 2012” ולכל החברים שיסייעו לידו איחולים רבים להצלחה 

בארגון הכנס שיהיה השנה. הצלחתם היא הצלחתנו.

דבר יו”ר כנס “חשמל 2011”
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